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ZÁPISNICA 

z 28. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Biely Kostol, 

konaného dňa 24.augusta 2021 o 9.00 hod.               

v zasadačke Obecného úradu 

 

 
Prítomní: 

doc. Ing. Iveta Paulová, PhD., MBA, Ing. Peter Bínovský, Pavol Lehota, Jan Míka, Ing. Ján Tižinák, Mgr. 

Anna Hamran Podstrelená, Ing. Jana Dirgová, MSc. 

 

Neprítomný: 

Ing. Peter Gubrický 

 

Hostia: 

 

Program: 

 

1.) Otvorenie, návrh na schválenie programu 

2.) Návrh na zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3.) Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ 

4.) VZN č. 2/2021 o určení výšky finančných príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov na 

výchovu a vzdelanie a nákladov spojených so stravovaním v Základnej škole v obci Biely 

Kostol 

5.) VZN č.3/2021 o poskytovaní opatrovateľskej služby obcou Biely Kostol  a o úhradách za 

poskytovanú opatrovateľskú službu 

6.) Projekt „Rekonštrukcia materskej školy“, informácia o verejnom obstarávaní 

7.) Príprava projektu „Opatrovateľská služba“ 

8.) Zaniknutie mandátu poslanca a návrh na doplňujúce voľby 

9.) Rozpočtové opatrenie – Navýšenie  rozpočtu na rok 2021 z rezervného fondu  

10.) Návrh názvov ulíc novej lokality  IBV pri Parnej (Podolky VI) 

 

Interpelácie poslancov 

Informácie starostky 

Záver 

 

K bodu 1.) Otvorenie, návrh na schválenie programu 

 

Zasadnutie OZ otvorila a viedla starostka obce Iveta Paulová. V úvode zasadnutia privítala poslancov 

a hlavnú kontrolórku. Poďakovala, že prišli na zasadnutie napriek dovolenkovému obdobiu a aj 

v nezvyčajných doobedňajších hodinách. 

Spýtala sa, či má niekto pripomienky alebo návrhy k programu zasadnutia. Nikto nevzniesol návrh na zmenu 

programu a preto dala hlasovať za návrh programu 28. zasadnutia OZ. 

 

Hlasovanie (prítomnosť/kvórum = 5/3) 

 

 Meno a priezvisko za proti zdržal 

sa 

neprítomný 
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1 Ing. Peter Bínovský X    

2 Ing. Peter Gubrický    X 

3 Mgr. Anna Hamran Podstrelená X    

4 Pavol Lehota X    

5 Jan Míka X    

6 Ing. Ján Tižinák X    

 

OZ schvaľuje  navrhovaný program 28. zasadnutia OZ. 

 

  

K bodu 2.) Návrh na zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Za overovateľov zápisnice starostka navrhla poslankyňu Annu Hamran Podstrelenú a poslanca Jana Míku. 

Za zapisovateľku, pracovníčku obecného úradu, Emíliu Kraicovú. 

 

Hlasovanie (prítomnosť/kvórum = 5/3) 

 

 Meno a priezvisko za proti zdržal sa neprítomný 

1 Ing. Peter Bínovský X    

2 Ing. Peter Gubrický    X 

3 Mgr. Anna Hamran Podstrelená X    

4 Pavol Lehota X    

5 Jan Míka X    

6 Ing. Ján Tižinák X    

 

OZ schválilo za overovateľov zápisnice poslankyňu Annu Hamran Podstrelenú a poslanca Jana Míku. Za 

zapisovateľku, pracovníčku obecného úradu, Emíliu Kraicovú. 

 

K bodu 3.) Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ 

 

Starostka informovala poslancov o kontrole plnenia uznesení z predchádzajúceho, 27. zasadnutia OZ: 

 

Boli schválené rozpočtové opatrenia:  
- Výmena kotla v materskej škole - financovanie repasácie kotla v MŠ sa uskutočnilo 

- provizórna prípojka NN pre kontajnerovú ZŠ – dočasná prípojka nízkeho napätia- nakoľko v zmysle 

projektovej dokumentácie bol plán sa napojiť na energeticku sieť ktorá má byť v rámci IBV Za 

Parnou (Podolky VI). Nakoľko realizácia IBV bola pozastavená z dôvodu archeologického 

výskumu na pozemkoch, bolo potrebné zabezpečiť dočasnú prípojku NN cez Rybnú ulicu.  

- nákup učebníc pre1. ročník  ZŠ – učebnice sú zakúpené a boli dodané. 

 

Prebehla voľba hlavného kontrolóra obce – hlavná kontrolórka je v pracovnom pomere od 15.7.2021 a od 



3 
 

začiatku je veľmi aktívna a poukázala na mnohé nedostatky , čo sa v súčasnosti postupne rieši ( aktualizácia 

VZN, zmluvy za prenájom obecných priestorov, procesy pre zabezpečenie opatrovateľskej služby a pod.). 

starostka poďakovala za je proaktivitu nakoľko je nápomocná nielen poslancom, ale aj OcÚ.  

 

Schválenie výmeny pozemkov medzi obcou a IBV Venture Capital Finance s r.o. formou osobitného zreteľa 

– výmena bola schválená,  Vencorp za pozemok 94 m2 ponúkol ako protihodnotu obci pozemok o výmere 

648 m2, ktorý bude slúžiť ako detské ihrisko. V súčasnosti sa realizuje výmena  pozemkov na katastri. 

 

Interpelácia poslanca Míku -  vytvorenie jednosmerky na Okružnej ulici -  uskutočnilo sa stretnutie s ODI 

(Ing. Franek) za účasti poslancov (Mika, Tižinák). Po dlhej diskusii a konfrontácii dôvodov uskutočnenia 

zmeny bolo nakoniec dohodnuté, že vytvorenie jednosmerky sa nebude realizovať. Tento návrh by spôsobil 

oveľa väčšie problémy ako sú v súčasnosti.  Nesprávne parkovanie na komunikáciách sa bude v budúcnosti 

riešiť udeľovaním pokút v zmysle Zákona 146/2021 Z.z., ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 8/2009 Z. z. o 

cestnej premávke a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov a o zmene zákona 

Slovenskej národnej rady č. 372/1990 Zb. o priestupkoch v znení neskorších predpisov, § 143i Prechodné 

ustanovenie k úpravám účinným od 1. mája 2021: "Obec eviduje údaje a úkony v evidencii správnych 

deliktov držiteľov vozidiel podľa § 139f ods. 3 až po zavedení elektronickej služby na tento účel. 

Ministerstvo vnútra najneskôr 60 dní pred zavedením elektronickej služby zverejní na svojom webovom 

sídle dátum zavedenia elektronickej služby a hardvérové a softvérové požiadavky na pripojenie sa k 

elektronickej službe.“. Uvedený zákon je v súčasnosti v štádiu riešenia pre obce, ktoré nemajú obecnú 

políciu a zástupcovia obce budú mať kompetenciu udeľovať pokuty 

 

V rámci stretnutia sa riešila plocha pozemku pri autobusovej zastávke na Hlavnej ul, ktorá nie je funkčná. 

ODI nám odsúhlasilo odstránenie autobusovej zastávky a vytvorenie nových parkovacích miest.  

 

Spomaľovač na Poľnej ulici – občania najskôr nesúhlasili s jeho inštaláciou, po získaní súhlasu od občanov 

zamestnanci obce pripravovali inštaláciu spomaľovača, avšak po telefonáte a následnom stretnutí s p. 

Baxom (krajská dopravný inšpektorát) spomaľovač osadiť nie je možné. Dôvodom je skutočnosť, že i 

napriek tomu, že v projekte pasportizácie je na tejto ulici návrh osadiť spomaľovať, avšak pokiaľ budú na 

ceste parkovať pred domami autá, je nebezpečné osadzovať spomaľovať. Okrem toho ide o kľúčový prepoj 

a novú časť obce, čiže spomaľovač nie je možné na ulicu Poľnú osadiť. Po dohode s ním  obec v danej 

lokalite osadila dopravné značky, ktoré zlepšia situáciu najmä z dôvodu bezpečnosti. 

 

Poslanci rokovali o parkovaní v danej oblasti a hľadali spôsoby riešenia parkovania na Poľnej ulici. 

Poslanec Lehota – navrhuje upozorniť občanov na státie na ceste a na chodníku a požiadať ich aby 

dodržiavali patričné právne predpisy o parkovaní. 

 

Poslanec Míka –  upozornil na skutočnosť, že v prípade potreby zimnej údržby môže prísť k poškodeniu áut 

odparkovaných na ceste a chodníkoch (porušovanie zákona č. 8/2009 o cestnej premávke). Firma na zimnú 

údržbu ciest môže z dôvodu nesprávne parkujúcich áut  odmietnuť zimnú údržbu na danej ulici.  

     

Hlavná kontrolórka navrhuje upozorniť občanov pri tejto príležitosti, aby si neumiestňovali kamene na 

trávnik pred svojimi domami, nakoľko hrozí poškodenie áut. 

Poslankyňa Hamran Podstrelená – na  konci Poľnej ulice, nie je dokončený chodník, občania sú nútení 

prechádzať po cestnej komunikácii, je to nebezpečné pre chodcov. 

Starostka – chodník mal dokončiť investor, obec nemala prevziať lokalitu, keď to nebolo dokončené. 

Bínovský - o tomto chodníku sa už niekoľko krát rokovalo, avšak investičné plány sa každý rok robia z toho 

dôvodu aby sa  stanovili priority a tie dodržiavali. Plán bol schválený poslancami na OZ a bude sa to 

rešpektovať. 

Poslanec Lehota navrhol, že spracuje výzvu pre občanov, môže sa zverejniť v občasníku  Bielokostolčan, 

počkáme na reakciu občanov, ak to nepomôže, pristúpime k ďalším opatreniam. 
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Pretrvávajúce susedské spory na Rekreačnej ulici medzi p. Krajčovičom a pánom Martinkovičom – p. 

Krajčovič  navštívil opakovane OcÚ vo veci ostrihania kríka p. Martinkoviča, ktorý bráni prístupu k skrinke,  

kde sa nachádzajú elektromer a hlavný istič rodinného domu. Nakoľko pán Krajčovič nie je ochotný o to 

požiadať pána Martinkoviča, nakoľko to žiadal od obce, starostka nariadila zamestnancom OcÚ, aby krík 

ostrihali. (susedské spory nie ú v kompetencii obce, je potrebné to riešiť cez políciu alebo občiansko- právny 

súd).  

 

K bodu 4.) VZN č. 2/2021 o určení výšky finančných príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov na 

výchovu a vzdelanie a nákladov spojených so stravovaním v Základnej škole v obci Biely Kostol 

 

Návrh VZN č. 2/2021 o určení výšky finančných príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov na výchovu a 

vzdelanie a nákladov spojených so stravovaním v Základnej škole v obci Biely Kostol bol zverejnený na 

úradnej tabuli obce a na webovom sídle obce od 5.8. do 21.8.2021. Pripomienky k návrhu VZN poslala 

hlavná kontrolórka. 

Poslanci prerokovali pripomienky hlavnej kontrolórky. 

 

Poslanec Bínovský – odkiaľ sa čerpali podklady pri stanovovaní príspevku za ŠKD? Príspevok na ŠKD je  

navrhnutý 10 €, financuje sa z obce, či to bude postačovať. 

 

Poslanci sa dohodli na zmene poplatku v ŠKD na 17 €. Tieto výdavky slúžia len na rozvoj detí nakupom 

zariadení pre školu, nie na mzdy. 

 

Starostka dala hlasovať za návrh VZN po zapracovaní pripomienok od hlavnej kontrolórky  a zmene 

poplatku za ŠKD na 17 € mesačne. 

 

Hlasovanie (prítomnosť/kvórum = 5/3) 

 

 

 Meno a priezvisko za proti zdržal sa neprítomný 

1 Ing. Peter Bínovský X    

2 Ing. Peter Gubrický    X 

3 Mgr. Anna Hamran Podstrelená X    

4 Pavol Lehota X    

5 Jan Míka X    

6 Ing. Ján Tižinák X    

 

 

OZ schvaľuje  znenie VZN č. 2/2021 o určení výšky finančných príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov 

na výchovu a vzdelanie a nákladov spojených so stravovaním v Základnej škole v obci Biely Kostol po 

zapracovaní pripomienok od hlavnej kontrolórky  a zmene poplatku za ŠKD na 17 € mesačne. 

 

 

K bodu 5.) VZN č.3/2021 o poskytovaní opatrovateľskej služby obcou Biely Kostol  a o úhradách za 

poskytovanú opatrovateľskú službu 
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Starostka – MPSVR vyhlásilo výzvu na prekladanie projektov „Podpora opatrovateľskej služby II“, v rámci 

ktorej obec môže 2 roky financovať  mzdu opatrovateľky z eurofondov. Obec sa plánuje zapojiť do výzvy, 

pri príprave projektu sa zistilo, že opatrovateľka, p. Czúczorová nespĺňa kvalifikačné predpoklady, preto 

s ňou obec dohodou ukončila prac. pomer a navrhla jej čerpať sociálny opatrovateľský príspevok z úradu 

práce. 

Pani Cuninková spĺňa kvalifikačné predpoklady na prácu opatrovateľky. Obec je povinná v zmysle zákona 

vykonať zaregistrovanie opatrovateľskej služby na Trnavskom samosprávnom kraji do Registra 

poskytovateľov sociálnych služieb. Ďalej je potrebné zaviesť výkazníctvo pri poskytovaní soc. služby  

a schváliť potrebné VZN, ktoré stanoví pravidlá na poskytovanie. Opatrovateľskej služby.  

 

Návrh VZN č. 3/2021 o 2021 o poskytovaní opatrovateľskej služby obcou Biely Kostol  a o úhradách za 

poskytovanú opatrovateľskú službu bol zverejnený na úradnej tabuli obce a na webovom sídle obce od 

5.8. do 21.8.2021. Pripomienky k návrhu VZN poslala hlavná kontrolórka. 

Poslanci prerokovali pripomienky hlavnej kontrolórky. 

 

Starostka otvorila diskusiu. 

Poslanec Bínovský – obáva sa, aby neboli prípady zvýšenia opatrovania v noci.  

Hlavná kontrolórka  – navrhla poskytovať opatr. službu len v pracovných dňoch od 6:00 do 17:00hod. 

Poslanec Lehota – čo ak bude potreba nočného opatrovania. 

Poslanci sa zhodli, že opatrovateľská služba bude poskytovaná len v pracovných dňoch v čase od 6:00 do 

17:00 hod. 

 

Starostka dala hlasovať za návrh VZN č. 3/2021 o poskytovaní opatrovateľskej služby obcou Biely Kostol  

a o úhradách za poskytovanú opatrovateľskú službu po zapracovaní pripomienok hlavnej kontrolórky 

s výnimkou  pripomienok v §4 bod 1, písmená b) c) d), ktoré nebudú akceptované. 

 

Hlasovanie (prítomnosť/kvórum = 5/3) 

 Meno a priezvisko za proti zdržal sa neprítomný 

1 Ing. Peter Bínovský X    

2 Ing. Peter Gubrický    X 

3 Mgr. Anna Hamran Podstrelená X    

4 Pavol Lehota X    

5 Jan Míka X    

6 Ing. Ján Tižinák X    

 

OZ schvaľuje návrh VZN č. 3/2021 o poskytovaní opatrovateľskej služby obcou Biely Kostol  a o úhradách 

za poskytovanú opatrovateľskú službu po zapracovaní pripomienok hlavnej kontrolórky s výnimkou  

pripomienok v §4 bod 1, písmená b) c) d), ktoré nebudú akceptované. 

 

K bodu 6.) Projekt „Rekonštrukcia materskej školy“, informácia o verejnom obstarávaní 
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Obec podala minulý rok projekt na rekonštrukciu MŠ prostredníctvom MAS, kvôli odstúpeniu od zmluvy 

dodávateľa nebola podpísaná zmluva a obec bola nútená vykonať späťvzatie projektu. 

Tento rok bola vypísaná nová výzva v rámci IROP na predkladanie žiadostí o nenávratný finančný 

príspevok na zvýšenie kapacít infraštruktúry materských škôl, do ktorej sa obec prihlásila a vypracovala 

nový projekt na Rekonštrukciu materskej školy. Bolo uskutočnené verejné obstarávanie na dodávateľa 

stavebných prác. Starostka informovala o výsledku VO,  na projekte je potrebná finančná spoluúčasť obce 

vo výške 5% celkových nákladov, čo činí  2 942,46 €, realizácia bude prebiehať v lete 2022 počas školských 

prázdnin..  

Starostka navrhla hlasovať za podanie projektu „Rekonštrukcia Materskej školy v Bielom Kostole“ v rámci 

výzvy na predkladanie žiadostí o nenávratný finančný príspevok na zvýšenie kapacít infraštruktúry 

materských škôl, kód výzvy: IROP-PO2-SC221-2021-67 a  finančnú spoluúčasť na projekte v sume  

2 942,46 € (5 % z celkovej výšky oprávnených výdavkov projektu). 

Hlasovanie (prítomnosť/kvórum = 5/3) 

 

  

 Meno a priezvisko za proti zdržal sa neprítomný 

1 Ing. Peter Bínovský   X  

2 Ing. Peter Gubrický    X 

3 Mgr. Anna Hamran Podstrelená X    

4 Pavol Lehota X    

5 Jan Míka X    

6 Ing. Ján Tižinák X    

 

 

OZ schvaľuje podanie projektu „Rekonštrukcia Materskej školy v Bielom Kostole“ v rámci výzvy na 

predkladanie žiadostí o nenávratný finančný príspevok na zvýšenie kapacít infraštruktúry materských škôl, 

kód výzvy: IROP-PO2-SC221-2021-67 a schvaľuje finančnú spoluúčasť na projekte v sume  

2 942,46 € (5 % z celkovej výšky oprávnených výdavkov projektu). 

 

K bodu 7.) Príprava projektu „Opatrovateľská služba“ 

Starostka oboznámila poslancov s vyhlásením výzvy na Opatrovateľskú službu, kde je možné financovať 

mzdové náklady na opatrovateľku na 24 mesiacov, vo výške 16 320 €.  Obec pripravuje projekt, ale najskôr 

je potrebné zaregistrovať poskytovanie opatrovateľskej služby v obci na Trnavskom samosprávnom kraji 

do Registra poskytovateľov sociálnych služieb. 

 

K bodu 8.) Zaniknutie mandátu poslanca a návrh na doplňujúce voľby 

 

V zmysle zákona 369/1990 Zb. o obecnom zriadení,  §25 ods.2 písm g) mandát poslanca zaniká, ak počas 

jedného roka sa nezúčastní ani raz na zasadnutiach obecného zastupiteľstva a preto mandát poslanca Mgr. 

Miroslava Hrubého zanikol. Poslanec Hrubý už bol informovaný o zániku mandátu, starostka dáva na 
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vedomie túto skutočnosť aj OZ. Ďalším náhradníkom na poslanca bol pán Ľubomír Hrebíček, ktorý sa 

vzdal mandátu poslanca písomne. Najbližšie doplňujúce voľby do obecných samospráv budú podľa 

informácie z Okresného úradu v Trnave pravdepodobne v máji 2022.  Dovtedy OZ teda bude v zložení 6 

poslancov, z toho 1 je dlhodobo chorý. 

Poslanci vzali na vedomie informáciu starostky. 

 

 

K bodu 9.) Rozpočtové opatrenie – Navýšenie  rozpočtu na rok 2021 z rezervného fondu  

 

Starostka predniesla návrh na  rozpočtové opatrenie – navýšenie  rozpočtu na rok 2021 z rezervného fondu  

na Základnú školu,  v rozpočte na Základnú školu je 350 tis., teraz je v rezervnom fonde 490 tis. Navrhla 

50 tis. presunúť z rezervného fondu na Základnú školu, ostatné si ponechať ako rezervu. 

Starostka otvorila diskusiu. 

Poslanec Bínovský – žiada bližšie vysvetlenie a podrobné podklady 

 

Poslanec Lehota – nech ekonómka upresní, na aký účel bude 50 tis.€ použitých 

Starostka navrhla rozpočtové opatrenie prejednávať na budúcom zasadnutí OZ ( v septembri). 

 

K bodu 10.) Návrh názvov ulíc novej lokality  IBV pri Parnej (Podolky VI) 

 

Nová budova Základnej školy a nová IBV nemajú zatiaľ názvy ulíc, preto je potrebné o tom rokovať. 

Pán doc. Hrnčiarik z TU a investori lokality Za Parnou poslali návrhy na názvy ulíc: 

Kamenná  

Bronzová  

Železná  

Keltská 

Germánska 

Hallstattská  

Stredoveká 

 
Poslanec Lehota navrhuje  - Školskú ulicu 

Poslanec Bínovský - po nejakej osobnosti obce. 

Starostka informovala, že nakoľko v lokalite boli objavené unikátne historické nálezy, je vhodné po návrhu 

investorov  a archeológa rešpektovať ich návrhy.  

Na základe návrhov investorov a historika – ZŠ Bronzová ulica 

 
Starostka dala hlasovať za uvedené návrhy ulíc s tým, že sa vylúči ul Hallstattská a ulica kde sa nachádza 

ZŠ sa bude menovať Bronzová.  

 

Hlasovanie (prítomnosť/kvórum = 5/3) 

 

 

 Meno a priezvisko za proti zdržal sa neprítomný 

1 Ing. Peter Bínovský   X  

2 Ing. Peter Gubrický    X 
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3 Mgr. Anna Hamran Podstrelená   X  

4 Pavol Lehota X    

5 Jan Míka X    

6 Ing. Ján Tižinák X    

 

 

 

OZ schvaľuje názvy ulíc: 

Kamenná  

Bronzová  

Železná  

Keltská 

Germánska 

Stredoveká 

V novej lokalite IBV Pri Parnej (Podolky VI). Ulica, kde sa nachádza ZŠ sa bude volať 

Bronzová. 
 

 

Interpelácie poslancov: 

 

Poslankyňa Hamran Podstrelená – budú 2 pohreby, treba skosiť trávu na cintoríne a opraviť dvere 

Starostka – zamestnanci chodia na cintorín pravidelne, o pohrebe vedia a v tejto chvíli kosia, skôr sa nedalo, 

cez víkend pršalo. Čo sa týka dverí domu smútku, dala preveriť možnosti opravy už pred mesiacom, avšak 

je potrebné dať vyhotoviť nové dvere, nie je možné ich opraviť. Je potrebné zohnať stolára, ktorý ich 

vyhotoví na mieru. Ak niekto nejakého stolára pozná, nech ju informuje.  

 

Bínovský – kto je zodpovedný za uvedenie do pôvodného stavu cesty pri budovaní prípojky. 

Tižinák – zodpovední sú stavebníci, nech zistí, kde sú tieto nedostatky a nahlási, aby mohla obec vyzvať 

stavebníkov na uvedenie cesty do pôvodného stavu. 

Bínovský – ako sa rieši orez stromov na Rekreačnej ulici, časť Trnava 

Starostka – môže použiť portál odkaz pre starostu, napísať podnet a pridať fotky. V minulosti sa to 

brigádnicky riešilo našimi dobrovoľníkmi, avšak je to finančné náročné z dôvodu odvozu a štiepkovania 

našimi zamestnancami a nie sme povinní a ani nemáme záujem riešiť problémy Trnavy.  

Bínovský – dopravné zrkadlo na Rybnej ulici je poškodené, navrhuje zakúpiť nové 

Míka – navrhuje, aby obec uzatvorila poistku na chodníky, zodpovednosť za spôsobené škody 

HK – preverí poistnú zmluvu a zistí, či toto poistenie obec má, prípadne aká by bola cena 

Lehota – blíži sa akcia ukončenie leta, žiada o pomoc zamestnancov OcÚ pri príprave futbalového štadióna 

Starostka – zabezpečíme pomoc zamestnancov OcÚ 

 

Informácie starostky 

 

1 - Starostka informovala prítomných o tom, že na OZ pozvala konateľku kaviarne ALBA z dôvodu 

doriešenia problému, ktorý sa riešil na minulom OZ. Poslala listy, v ktorých ich žiada o vyjasnenie resp. 

preukázanie výnimky (zmluvy z minulosti) z neplatenia používania obecného pozemku na podnikateľské 

účely. Tento nedostatok sa odhalil pre kontrole ostatých zmlúv o prenájme obecného majetku.  
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Pri kontrole nájomných zmlúv sa zistilo, že na obecnom pozemku má kaviareň sedenie a neplatí nájom. 

Starostka oslovila listom A. Valacha, ktorý prevádzkuje kaviareň. Ich právnik napadol OcÚ, nakoľko A. 

Valach nie je konateľ, len spolumajiteľ. Následne starostka poslala list pani Valachovej, majiteľke 

spoločnosti, ktorá je konateľkou kaviarne. Pani Valachová list neprevzala. 

Starostka pozvala pani Valachovú na toto zasadnutie OZ, avšak nezúčastnila sa ho. Takže obec bude ďalej 

riešiť situáciu a to tak, že  zadá geodetovi, aby ohraničil plochu, ktorá patrí majiteľom kaviarne a tým sa 

označí plocha, ktorú majitelia kaviarne neprávom využívajú.  

V zmysle VZN je poplatok za prenájom obecného pozemku 1 €/deň/m2. 

Nakoľko majú poslanci právomoc upozorniť na neoprávnené užívanie obecného pozemku, túto 

kompetenciu využijú a podľa reakcie konateľka sa bude ďalej konať.  

Bínovský – súhlasí s riešením starostky, navrhuje, aby sa im plocha obecného pozemku  na sedenie 

v budúcnosti neprenajímala.  

Okrem toho, starostka sa dozvedá od obyvateľov, že sa šíria zo strany konateľky nepravdivé informácie, že 

ich chceme zavrieť, zlikvidovať a chce na nás podať trestné oznámenie. Starostka sa vyjadrila, že ju osobne 

mrzí, že situácia sa takto vyhrotila, jej snahou bolo doriešiť nezrovnalosť, nakoľko obci hrozí zo strany 

kontroly pokuta za poskytovanie nezákonného obohacovania podnikateľov z obecného majetku.  

 

Druhým problémom bolo písomné upozornenie A. Valacha, ktorý v súčasnosti prevádzkuje kaviareň ALBA 

na neprimerané správanie sa a to bezdôvodné pustenie motora auta, ktoré trvá niekedy až hodinu a 

znehodnocuje ovzdušie okolia a zamestnancov OU, nakoľko auto pravidelne parkuje pod oknami OcÚ. 

V liste ho starostka len upozornila a požiadala o nápravu, nakoľko mu hrozí pokuta. Reakciou pána A. 

Valacha bolo, že sa obrátil na právnu kanceláriu, ktorá nám odoslala list, v ktorom neguje všetky naše 

tvrdenia (že sa správa arogantne voči zamestnancov OcÚ a starostke, že nemá dlho pustený motor a pod.). 

Po prijatí listu pán Valach motor už pustený nenecháva. Avšak zas po obci rozširuje nepravdivé informácie, 

nakoľko tvrdí, že sme mu pokutu udelili.   

 

2 – Zásielkovňa – na obec prišla ponuka na prevádzku Zásielkovne v obci. Inštalácia je zdarma, otvorila 

diskusiu 

Lehota  - v obci už sú  2 súkromné zásielkovne, nevidí dôvod otvárať tretiu 

Starostka – obec nemá vhodnú obecnú plochu na osadenie, čiže nebude sa ponúknutá zásielkovňa 

realizovať. 

3 – Informácia o ZŠ – koordinujeme niekoľko subjektov, kolaudácia 17.8. bola neúspešná z dôvodu 

nedostatkov zistených OR HZZ. Boli sme poučení, čo treba všetko pripraviť ku kolaudácii. Dňa 23.8. bola 

kolaudácia kanalizácie časti lokality IBV za účasti TAVOS a OÚ OŽP. Po schválení sa vykoná i prepoj na 

ZŠ.  Všetky zainteresované subjekty sú veľmi ústretové a všetko chystajú k úspešnej kolaudácii. Po 

schválení kompetentnými orgánmi sa kolaudačné rozhodnutie posiela na Ministerstvo školstva a obratom 

nás zaradia do siete škôl.  

Starostka dohodla stretnutie s riaditeľkou ZŠ ohľadom umiestnenia prvákov v prípade, ak sa ZŠ v Bielom 

Kostole neskolauduje.  v Ružindole. 
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Sú zakúpené lavice a objednané učebnice. Všetko je pripravené k otvoreniu ZŠ.  

4 – Dňa  4. septembra je plánovaná akcia Rozlúčka s letom, obec to nebude stáť žiadne finančné prostriedky. 

Obec tieto akcie robí v úspornom móde. Prihlásili sa nové dobrovoľníčky so zaujímavými podnetmi. 

5 – CERE Invest  - burina v aleji, pán Strelecký prisľúbil nápravu, zatiaľ sa nič neurobilo, navrhli nám 

plochy pod stojiská na odpad odpredať, s čím obec nesúhlasí. Zatiaľ teda lokalitu nepreberie. 

6 – Situácia ohľadom odpadov v obci. Na obec už dlhodobo a opakovane chodia maily, listy od aktívnych 

nielen obyvateľov Bieleho Kostola. Dožadujú sa rôznych informácií, aj takých čo priamo nesúvisia s 

riadením odpadov v obci. Vzhľadom k tomu, že v mailoch nebola požiadavka na poskytnutie informácie v 

zmysle Zákona 211, nebola som povinná na niektoré otázky mailom odpovedať, avšak vyzvala som pisateľa 

ktorý nie je obyvateľom obce), že ho rada prijmem na úrade a o všetkom ho informujem. Pisateľ opakovane 

(asi 4 x) odmietol na úrad osobne prísť). Reakciou bol anonymný podnet na MŽP SR, ktorý nám už dvakrát 

poslal na kontrolu Slovenskú inšpekciu životného prostredia (nakoľko postupne im prišlo viacero 

podnetov). Kontrola ani v jednom prípade nenašla pochybenie zo strany obce a ani zvozovej spoločnosti 

KOSIT.. 

Okrem toho nám chodia listy, ktoré sú z môjho pohľadu skôr šikanou ako zistením informácii o riadení 

odpadov v obci.  

Kontrolu zo SIŽP som vnímala pozitívne a zažiadala som o rozšírenú kontrolu, nakoľko našim záujmom je 

všetko riadiť v zmysle Zákonov. Na základe tejto žiadosti uskutočnili hĺbkovú kontrolu a našli tri podnety 

na zlepšenie. Týmito sa budeme postupne v obci zaoberať (kompostovanie, aktualizácia VZN, 

sprehľadnenie - prieskum v obci ohľadom riadenia biologicky rozložiteľného odpadu).  

 

 

Na záver poďakovala všetkým prítomným za konštruktívnu diskusiu a účasť. 

 

 

Zapisovateľ:  Ing. Emília Kraicová                      ................................................. 

 

 

Overovatelia: Mgr. Anna Hamran Podstrelená    ................................................. 

          

 

  Jan Míka      ................................................. 

      

      

Schválil: doc. Ing. Iveta Paulová, PhD., MBA - starostka obce  ................................................ 

 

 

 

V Bielom Kostole 24.8. 2021 

 

 

 


